
 Protokoll 
 Årsmøte 2022 
 Asker Venstre 

 12. januar 2023 kl.18:00 

 Asker Innbyggertorg 



 Referat årsmøte Asker Venstre 
 Tid: 12.01.2023 kl 18.00 
 Sted: Asker innbyggertorg 

 Antall deltagere: 18 

 Velkommen ved leder Audun Aas 

 Appell ved Abid Raja 

 Abid snakket om hvor viktig Asker er for Venstres oppslutning nasjonalt. Han oppfordret oss 
 til å se for oss at vi kunne nå 10% i oppslutning. Han oppfordret Asker Venstre til å snakke 
 med kulturen og frivilligheten og til å fortsette å skrive i lokalavisa. Klima og næringsliv er 
 våre kjerneområder og velg dere ut 4-5 saker dere er for eller imot, avsluttet han. 

 Sak 1  Konstituering av møtet 

 ●  Valg av møteleder. 
 Forslag  : Gunn-Torill Homme Mathisen og Gro Buttingsrud 
 Gunn-Torill Homme Mathisen var syk, Jon Steiner-Hansen ble foreslått i stedet, og 
 valgt sammen med Gro Buttingsrud 

 ●  Godkjenning av innkalling 
 Godkjent 

 ●  Godkjennelse av styrets forslag til dagsorden 
 Godkjent 

 ●  Valg av referent. 
 Forslag  : Jon Steiner-Hansen 
 Valgt 

 ●  Valg av tellekorps. 
 Forslag  : Christian Skrede og Tom Borgen Kristiansen 
 Valgt 

 ●  Valg av redaksjonskomite for politiske uttalelser. 
 Forslag  :  Topp fire kandidater på kommunevalglisten  2023, pluss en fra styret. 
 Valgt 

 ●  Valg av to personer til å underskrive protokollen. 
 Forslag  : Christian Skrede og Annemarie Abeler 
 Valgt 



 Sak 2  Behandling av årsmelding og regnskap for styret 2022 

 ●  - Minneord  - 
 Christian Skrede holdt minneord ettersom Ingvild Tautra Vevatne var syk. 

 ●  - Årsmelding  – Audun Aas gikk gjennom årsmeldingen,  ingen spørsmål til den. 

 ●  - Evaluering av nominasjonsprosessen 
 Gjennomgang ved leder Jostein Tellnes, som trakk frem følgende hovedpunkter: 
 God spredning på listen, et enstemmig nominasjonsmøte og god pressedekning. 

 Hva fungerte godt:  Bredt sammensatt komite 
 Hva fungerte mindre godt:  Knapphet på tid 
 Lærepunkter til neste gang:  Styret bør velge leder av komiteen 

 Komiteen bør starte allerede i januar 

 Opplysningene som er innhentet er konfidensielle og unntas offentlighet i 10 år. 
 Styret bør ha prosedyrer som sikrer at dette blir ivaretatt. 

 Andreas Hafslund fra nominasjonskomiteen la til at de hadde jobbet for å skape en 
 kommunestyregruppe som jobber godt sammen 

 Vedtak: Tas til orientering 

 ●  Regnskap  og revisjonsberetning – Gro Buttingsrud 
 Gro gikk gjennom det endelige regnskapet med budsjett som ble delt ut på møtet. 
 Anslått studiestøtte vil overgå budsjett med ca kr 5.000,- i 2023. 
 Utgangspunktet har vært som alltid å holde et nøkternt utgiftsnivå i 2022 for å ha 
 penger til valgkamp i valgåret 2023. 
 Rundt 400.000 kroner overføres til valgkamputvalgets budsjett. 
 Det holdes igjen pott på rundt 25.000 til styrets arbeid og buffer for valgkampen. 

 Revisors uttalelse v/Erling Bergsaker: Regnskapet vedtas. 

 Forslag til vedtak:  Årsmeldingen og regnskap med  revisjonsberetning for 2022 tas til 
 orientering av årsmøte med de endringer som kom fram i møtet. 

 Vedtatt 

 Sak 3  Orientering om årsmelding for kommunestyregruppen 2022 

 ●  Elisabeth Holter - Schøyen presenterer 
 Forslag til vedtak:  Årsmeldingen tas til orientering 

 Elisabeth gikk gjennom høydepunkter fra årsmeldingen. 
 Godt gjennomslag for mye god Venstre-politikk i perioden. 
 Venstre fikk i samarbeidsavtalen i forhandlingene gjennomslag for at «Asker skal 
 være en klimapolitisk foregangskommune på veien til et lavutslippsamfunn, med 



 kraftig reduksjon i utslipp og hvor ressursene utnyttes på en mye bedre måte enn i 
 dag. Og vi skal ligge helt i front i arbeidet med å hindre plast i naturen og innen 
 sirkulær økonomi». 

 Mye synlig politikk på dette. 

 Fremhevede saker  Ombrukssenter (NRK-dekning, Aftenposten) 
 Plastinitiativ 
 Kystleden 
 Hurtigbåten 

 Vedtatt 

 Elisabeth ba om kommentarer og innspill til hvordan informere/involvere. 

 Innspill:  - Oppdatering på e-post en sjelden gang om hva som rører seg. 
 - Blinke ut viktige områder f.eks. neste kvartal, og invitere til innspill. 
 - Legge ut sakslisten på Facebook. 

 Spm:  Hva hvis man som medlem ønsker å diskutere politikk? 
 Vi må tilbake til fysiske møter igjen i kommunen hvor man kan møtes. 
 Medlemsmøter ved større temaer. 

 Ønske om månedlige møter, hurtigoppdatering på e-post,... 

 Hvordan finner vi de 3-4 sakene som vi er for/mot? 
 Henvisning til kommunal plattform fra sentralt, gjøre disse sakene lokale. 
 Medlemsmøter om dette. 

 Sak 4  Politiske uttalelser  - Christian Skrede 

 Ingen innkomne forslag,  ny frist 31. januar  . 

 Sak 5  Orientering om valgkampen 2023 
 Leder av valgkamputvalget, Per Holter-Schøyen, orienterte. 

 -  Det er et mål om å få til en gruppe på 8-10 personer. 
 -  Rapport fra forrige kommunevalg er et godt grunnlag. 
 -  Det er viktig å starte tidlig, og en plan valgkampen er planlagt vedtatt på 

 ekstraordinært årsmøte 2. mars. 
 -  Vi må mobilisere folk, særlig nye medlemmer. 
 -  Det er et mål om å få 10% oppslutning, hvilket vil gi 4-5 representanter i 

 kommunestyret. 
 -  Satsning på ungdommen 
 -  Opplæring 
 -  Jobbe med synlighet på stand 
 -  I tillegg til bevilgningene fra styret, bør utvalget jobbe for å samle inn 

 valgkampbidrag. 



 -  Innkjøp av materiell 
 -  Medieprofilering, tilstedeværelse der ting skjer 
 -  Lage en tydelig plan, tilgjengelig for alle 
 -  Det er mange type aktiviteter å bidra på, som dørbank, stands, debatter, 

 bedriftsbesøk, rushtidsaksjoner, m.m. 
 -  Den trykte avisen Askerbøringen, har vært gitt ut tidligere, vil vurdere å gjøre det i år 

 også. 

 Sak 6  Fastsette lokallagets sats for medlemskontingent 
 Foreslått uendret 
 Vedtatt 

 Sak 7  Behandle styrets forslag til mål og strategier for det kommende år 
 Gro Buttingsrud ga en kort gjennomgang. 

 Sak 8  Behandle og vedta plan for lagets valgkamp 
 Forslag: Vedtas på ekstraordinært møte den 2.mars 2023. 
 Vedtatt 

 Sak 9  Behandle og vedta eget valgprogram for Venstre i kommunen 
 Forslag: Utsettes til ekstraordinært årsmøte den 2. mars 2023 

 Elisabeth Holter-Schøyen orienterte om arbeidet, og presenterte komiteens 2. utkast. 
 Programmet er ferdig og ble overlevert til styret i dag. Styret sørger for publisering internt til 
 medlemmene som ble invitert til å lese og komme med innspill. Medlemsmøte om program 
 inkl. vedtak 2. mars. 
 Vedtatt 

 Sak 10  Valg 

 Se eget vedlegg for valgkomiteens innstilling til nytt styre, revisorer og delegater til 
 fylkesårsmøtet. 

 Det er ønskelig med et litt større styre enn vedtektenes minstekrav. Derfor vil det bli fremmet 
 en styreutvidelse ved ekstraordinært årsmøte i mars. 

 VALGKOMITEENS INNSTILLING VEDTATT MED TO NYE STYREMEDLEMMER SOM DET 
 VAR KOMMET FORSLAG PÅ FRA VALGKOMITEEN ETTER AT FRIST FOR 
 UTSENDELSE AV MØTEBOK VAR UTLØPT. 

 De to nye styremedlemmene er: 
 -  Harald S. Thorstensen (valgt for to år) 
 -  Gunn-Torill Homme Mathiesen (valgt for to år) 




